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En büyük kupayı aldı
GEÇEN sezonu aldığı üç  kupayla kapatan Beşiktaş yeni sezona da
Cumhurbaşkanlığı Kupası'nı kazanarak başladı. Anadolu Efes'i 77-75
yenen Beşiktaş kupanın sahini oldu. Basketbolda 28. Cumhurbaşkan-
lığı Kupası'nı, Anadolu Efes'i 77-75 yenen Beşiktaş kazandı.

K
arşılaşma,
her iki ta-
kımın da
sert savun-
ması ve
hızlı hü-

cumlardan bulduğu karşı-
lıklı sayılarla başladı. İlk
5 dakikayı Anadolu Efes,
Farmar ve Vujacic'in, 3
sayı çizgisinin gerisinden
bulduğu isabetli şutlar ve
Kerem Gönlüm'ün pota
altını iyi kullanmasıyla 9-

6 önde geçti. Bu dakika-
dan sonra, sertleşen sa-
vunmalar karşısında her
iki takım da sayı üret-
mekte zorlandı. İlk peri-
yotun sonlarına doğru
Beşiktaş'ta kenardan ge-
len Tutku Açık'ın etkili
oyununa, Anadolu Efes
pota altını kullanarak,
karşılık verdi. İlk periyot
karşılıklı basketlerle 18-
18 berabere tamamlandı.
İkinci periyota Anadolu

Efes'e karşı, siyah-beyazlı
takım Jerrells'ın devrenin
sonlarına doğru ürettiği
sayılarla soyunma odası-
na 43-35 önde gitti. İkinci
yarıya, hücum ribauntla-
rında etkili olarak başla-
yan Beşiktaş, pota altını
da iyi kullandı ve kaptığı
toplarla hızlı sayı şansı
yakalayıp son çeyreğe 59-
51 önde girdi. 28. Cum-
hurbaşkanlığı Kupası'nı
müzesine götürdü.
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Kader tarihi belirlendi
BEŞİKTAŞ’TA kalıp kalmayacağının gündem konusu olmayı sürdürül-
düğü Beşiktaş'ta taraflar yeniden bir araya gelecek. Tarafların önümüz-
deki çarşamba günü bir kez daha bu konuda hakkında görüşme masası-
na oturacakları ifade edildi. 

Beşiktaş'ta her-
kes Ricardo
Quaresma'nın
takımdaki ge-
leceğini me-

rak ediyor... Portekizli
futbolcu, uzun bir zama-
nın geçmesi sonrasında
alacaklarında indirime
gideceğini ifade etmişti.
Bununla birlikte Kara

Kartal’dan yıllık 3 mil-
yon 750 bin Euro alan
Quaresma, 750 binlik bir
indirime gitmeyi kabul
etti. Ancak Başkan Fik-
ret Orman yönetiminde-
ki ekibin bu rakamın da-
ha da düşmesi gerektiği-
ni belirtmesi üzerine
Q7’nin dönüş hayalleri
şu an için suya düştü.

Tarafların önümüzdeki
çarşamba günü bir kez
daha bu konuda hakkın-
da görüşme masasına
oturacakları ifade edildi.
Portekizli oyuncunun bir
kez daha yönetime ta-
kımda kalmak istediğini
söyleyeceği, kesin duru-
mun o gün netlik kaza-
nacağı öğrenildi.
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Oynama garantisi yok
BEŞİKTAŞ Teknik Direktörü, Quaresma konusuna yönetimin kendisi-
ne danışmadığını söyledi. Aybaba, “Oynama garantisi yok, teknik
olarak olmaz. Çok koşan, çok çalışan formayı alır” dedi. Samet hoca,
tarafların pazarlık konusunda kendisini bilgilendirmediğini söyledi.

B
eşiktaş Başkanı Fik-
ret Orman’ın önceki
günkü divan kurulu
toplantısında Ricar-
do Quaresma konu-
sunda Samet Ayba-

ba’nın arkasında olduğunu belirt-
mesi tecrübeli hocayı mutlu etti.
Başkan’ın konuşmalarını basın-
dan takip edebildiğini dile geti-
ren Aybaba, “Yönetim ile teknik
heyet arasında fikir ayrılıkları ye-
rine böylesine bir bütünlük olma-
sı başarının en önemli kriteridir”
ifadesini kullandı. Başkan Fikret
Orman’a verdiği destekten dolayı
teşekkür eden Aybaba, “İnanın
yönetimle Quaresma arasında
neler konuşuldu, hiç bilgim yok.
Bunlar beni değil, yönetimi ilgi-
lendiren konular. Eğer Quares-
ma, yönetimden oynama garanti-
si istiyorsa böyle bir şey teknik
olarak mümkün değil. Çünkü
Beşiktaş’ta hiçbir futbolcunun
oynama garantisi yok. Bizde çok
koşan, çok çalışan formayı
alır”diye konuştu.

Beşiktaş Gazetesi
1 EKİM 2012



GÜNLÜK  INTERNET  GAZETEN İZ . . .

KENT

Onlarda izleyebilecekOnlarda izleyebilecek
İSTANBUL Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları Genel Sanat Yönetmeni
Hilmi Zafer Şahin, Beşiktaş Yıldız Parkı'ndaki Malta Köşkü'nde gerçekleştiri-
len basın toplantısında, 3 Ekim'de perdelerini açacak Şehir Tiyatroları'nın
2012-2013 sezonu hakkında bilgi verdi. 

İşitme engelli tiyatro-
severlerin oyunları
artık ''alt yazılı'' ola-
rak izleyebileceğini

ifade eden Şahin, şöyle de-
vam etti: ''İşitme engelli
vatandaşlar akan yazılar
halinde sahneden bütün
diyalogları takip edebile-
cekler. Bu uygulamayı
Harbiye Tiyatrosu'nda

Vişne Bahçesi oyunuyla
başlatacağız. Teknik so-
runlar çözülme noktasın-
da. Yeni sezonda Şehir Ti-
yatroları, işitme engelliler
başta olmak üzere faklı
alanlarda seyir sorunları
olan bütün yurttaşlarımıza
tiyatroyu götürecek.''
Şehir Tiyatroları'nın bu

yılki temasının ''Yeni ya-

zar, yeni oyun'' olduğunu
ifade eden Hilmi Zafer
Şahin, ''Repertuvarımızda
pek çok yeni yazara yer
verdik. Bunların büyük bö-
lümü Türk tiyatrosunda ilk
kez eserleri sahnelenecek
yazarlar olacak'' dedi. Şe-
hir Tiyatroları'nda oyunlar
Ekim ayı itibarıyla sahne-
lenmeye başlayacak.
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Hegel Hegel'e karşıHegel Hegel'e karşı
ULUSLARARASI Hegel Derneği (Berlin) ve Boğaziçi Üniversitesi’nin ortak
çalışması, Beşiktaş Belediyesi’nin ev sahipliği ve katkılarıyla İstanbul’da ilk
kez düzenlenen Uluslararası Hegel Kongresi, G.W.F. Hegel’in birbirine kar-
şıt birçok yoruma yol açan felsefesini çeşitli yönleriyle mercek altına alıyor. 

Hegel He-
gel’e Kar-
şı – 29.
Uluslara-
rası He-
gel Kon-

gresi’nin amacı, Hegel
felsefesi üzerine tarihte
ve günümüzdeki tartış-
maları yeniden değer-
lendirmenin ötesinde
bugünün koşulları altın-
da onunla bir diyalog

geliştirmek; kurduğu bu
büyük sistematik yapı
içinde geleceğe açılan
pencerelere dikkati çek-
mektir. Batı felsefesini
tamamlığa kavuşturdu-
ğuna inanılan bu filozof;
bugünkü dünya sorunla-
rı olan global ekonomi,
göç dalgaları, iklim deği-
şimi ve topallayan de-
mokrasiler karşısında ne
söyleyecekti? Çoğunluk-

la sanıldığı gibi, tamam-
lanması değil, belki de
felsefenin reddi onun
asıl mesajı değil midir?
234 Hegel uzmanı, dört
ana oturum ve sekiz me-
kânda bir arada  Kongre
3-6 Ekim 2012 tarihleri
arasında gerçekleşiyor.
Kongre dört ana oturum
ve sekiz mekânda çalışa-
cak olan paralel oturum-
lardan oluşacaktır. 
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Başkan esnafı dinlediBaşkan esnafı dinledi
BEŞİKTAŞ Belediye Başkanı İsmail Ünal BKM'de düzenlenen toplantıda esnaf-
larla bir araya geldi. Başkan Ünal Köyiçi’nde bulunan esnafın yol işgalleri, zemin
ve bina cephelerinin yenilenmesi konularında vatandaşları bilgilendirdi. Ünal
Kentsel Dönüşüm konsunuda altını çizdi. 

B
eşiktaş Köyi-
çi’nde bulu-
nan esnafın
yol işgalleri,
zemin ve bina
cephelerinin

yenilenmesi konularında
Belediye Başkanı İsmail
Ünal esnafla toplantı yaptı.
Balık Çarşısı’nın özellikle
ele alındığı toplantıda, es-
naflar sorunlarını dile getir-

di ve ihtiyaç duyulan konu-
larla ilgili açıklamalar istedi.
Belediye Başkanı İsmail
Ünal yapılacak çalışmaları,
Köyiçi’ndeki ticaret yaşamı
ile ilgili genel ilkeleri açıkla-
dı. Çarşı içinde yapılacak
olan yol düzenlemesiyle ilgi-
li Kartal heykeli önünde ör-
nek uygulama da sergilendi.
Sinanpaşa Mahallesi esnafı
ile bir araya gelen Beşiktaş

Belediye Başkanı İsmail
Ünal, Kentsel Dönüşümle
ilgili ve merak edilen bir çok
konu hakkında bilgi verdi.
Beşiktaş Kültür Merkezi
(BKM)’nde esnaf ve vatan-
daşlarla bir araya gelen Baş-
kan İsmail Ünal kendisine
sorulan soruları da cevap-
landırdı. Ünal, vatandaş gö-
rüşlerinin alıınmaya devam
edeceğinin altını çizdi.

Beşiktaş Gazetesi
1 EKİM 2012


